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HDR Advert Foreword

Dear Colleagues and Friends,

China has one of the longest recorded histories of the practice of medicine of any 
civilization. Routed in ancient Chinese philosophy, the methods and theories of 
Traditional Chinese Medicine (TCM) date back over two thousand years.

In the 21st century, a new society is emerging in China where knowledge is the 
primary productive resource instead of capital and labour. The application of an 
interdisciplinary scientific knowledge base can be a source of health and wealth in 
China. The ability to create and maintain a strong scientific research and knowledge 
infrastructure, support innovation and enhance productivity through the creation, growth 
and exploitation of new knowledge will be key to the future prosperity and economic 
competitiveness of China.

The IADH believes that human health is significantly related to the designed 
environment, and international research demonstrates how the quality of our public and 
private spaces is closely linked to levels of health, crime, poverty and our quality of life.

The International Academy for Design & Health and our partners are delighted to 
welcome you to Design and Health China 2014 in Beijing, an international symposium 
set to explore global perspectives on the design and development of urban and 
healthcare infrastructure and how the quality of the built environment affects our health, 
wellbeing and quality of life. 

The event brings together interdisciplinary world experts to share their knowledge in 
the creation of a new salutogenic vision for a healthy China in 2020. We look forward to 
your participation and thank you for your support.

亲爱的同仁和朋友们

中国是历史上的文明世界中有着最长久的行医记录的国家之一。循迹于中国
古代哲学，中国传统医学（中医）的方法和理论可以追溯至两千多年前。

21世纪，一个新的社会正崛起于中国，在这里知识是第一生产资料，而不是
资本和劳动力。一个跨学科的科学知识基础的应用可以成为中国的健康和财富之
源。创造和维持一个强大的科研和知识基础设施的能力，支持创新以及通过对于
新知识的创造、发展和利用来提高生产力的能力，将是未来中国繁荣以及具有经
济竞争力的关键所在。

IADH认为人类的健康与设计的环境具有显著的关系，国际研究也证明了我
们的公共和私人空间的质量是如何与我们的健康、犯罪、贫困以及生活质量水平
密切相关。建筑环境设计质量的高低对于我们的社区、城镇和城市的可持续发展
也是至关重要的。

设计与健康国际研讨会及我们的合作者诚邀您参加此次在北京举办的2014
设计与健康大会，这是一场致力于以全球视角来探索城市和医疗基础设施的设计
和发展，以及建筑环境的质量是如何影响我们的健康、福祉和生活质量的国际研
讨会。

本次活动将邀请到跨学科的世界级专家，来分享他们对于以新的“有益健
康”的视角来认识2020年的健康中国的知识。

Prof Alan Dilani PhD,  
Chief Executive Officer, 
International Academy 
for Design and Health

Prof James Barlow 
President, 
International Academy 
for Design and Health

Marc Sansom MBA, 
Chief Operations Officer, 
International Academy
for Design and Health
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• Promoting healthy and active lifestyles to prevent chronic disease
• Designing healthy workplaces in all settings

Download the Call for Papers @ www.designandhealth.com

Shanghai International Convention Center, China, 24-28 June 2015

11th world congress & exhibition

Architecture | culture | techNOlOGY

Platinum 
Partners

Gold 
Partners

Silver 
Partners

Bronze 
Partners

Media Partner



6 www.designandhealth.com China 2014, Beijing China 2014, Beijing  www.designandhealth.com 7 

Programme Programme

Day 1 Programme (Thursday 30th October) 

08.30-09.00  Registration   

09.00-09.15  Welcome Speech and Introduction:  
Prof Alan Dilani, International Academy for Design & Health, Sweden 
Prof Gelun, Beijing University of Civil Engineering and Architecture, China

 

 
 Chair: Prof Gelun, Beijing Architecture University Jiangong Architectural  
 Design and Research Institute 
 
Session 1: Introduction and Vision for Healthy China 2020, Challenges and Opportunities

09.15-09.45 Health Infrastructure in China: Challenges and Opportunities 
Prof Gelun, Beijing Architecture University Jiangong Architectural Design 
and Research Institute

09.45-10.30 Culture and Art in Healthcare Infrastructure in China 
Roberta Lipson, CEO, United Family Healthcare  
Zheng Rong, associate director, Robarts Interiors & Architecture, China

10.30-11.00 Coffee break 

Session 2: Salutogenic Global Health Perspectives, Theories & Application

11.00-11.30 Salutogenic Perspectives: Health Policy & Design 
Prof Alan Dilani, International Academy for Design & Health, Sweden

11.30-12.00 Innovation in Global Health Infrastructure 
Prof James Barlow, President, International Academy for Design & Health 
and Chair in Technology and Innovation Management, Imperial College 
London, UK

12.00-12.30 Discussion

12.30-13.30 Lunch

Day 1 Programme (Thursday 30th October) 

 Chair: Liu Hung-Chih, Senior Vice President,  
Design + Planning | Economics, AECOM, Asia Pacific

 

Session 3: Innovation in Global Healthcare Infrastructure

13.30-14.15 Innovation by Design: The Shanghai New Hongqiao International Medical 
Center, Dr Xu Su, Deputy Director, Shanghai Municipal Health Reform Office 
Kevin Kim, Principal, Gresham Smith & Partners 

14.15-14.45 Affordable ‘Smart Hospitals’ for China and the Asia Pacific market 
Stephane Vermuelen, VK Architects & Engineers, Belgium

14.45-15.15 Discussion

15.15-15.45 Coffee break 

Session 4: Design for Art, Culture & Science

15.45-16.15 Translational Health Sciences in China  
Brian Kowalchuk, director of design, HDR, USA 

16.15-16.45 Translational Design: Home, Workplace & Health  
James Grose, BVN Donovan Hill, Australia       

16.45-17.00 Discussion

17.00 Day Close  

18.00- 21.00 Gala Dinner and Cultural Performance
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Programme Programme

Day 2 Programme (Friday 31st October)

 

 Chair: James Grose, National Director,  
 BVN Donovan Hill, Australia

Session 5:  Healthy City Design

09.00-09.40  Healthy Cities: Gardens by the Bay, Singapore,  
Frankie Lim Lip Chuan, Senior Vice President (Architecture),  
CPG Consultants, Singapore

09.40-10.10 Enabling Wellness:  
Design for Physical, Emotional, Mental and Spiritual Comfort  
Tarek El-Khatib, Zeidler Partnership Architects, Canada

10.10-10.30 Discussion

10.30-11.00 Coffee Break 

Session 6:  Research Based Design in China

11.00-11.30 Improving Design Quality Standards in Chinese Healthcare Design 
Prof Gelun, Beijing Architecture University Jiangong Architectural Design 
and Research Institute, China

11.30-12.00 Creating An Innovative Health System in South Africa  
Dr Innocent Okpanum, Ngonyama Okpanum Associates, South Africa

12.00-12.30 Discussion

12.30-13.30 Lunch

Day 2 Programme (Friday 31st October)

 Chair: Brian Kowalchuk, Director of Design, 
 HDR Architecture, USA

Session 7:   Active Ageing and Hospital Design in China

13.30-14.00   Active Ageing: Independent Living in China  
 Qindong Liang, Vice President, Design + Planning |     
 Economics, Mainland China, AECOM, China

14.30-15.00 Architecture for the Elderly:  
 Eight Universal Design Principles 
 Guela Solow, Partner, ARK, Canada

15.00-15.30 Adaptable Hospital Infrastructure  
 David Stavros, B+H Architects, China 
 
15.30-16.00  Panel discussion

16.00 Event summary and close 
 Prof Alan Dilani, founder and chief executive officer,  
 International Academy for Design & Health, Sweden 
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Programme Programme

第1天日程安排（10月30日周四） 

08.30-09.00      签到

09.00-09.15       致欢迎词，并介绍：

                          Alan Dilani教授，设计和健康国际学院，瑞典

                          Gelun教授，北京建筑大学，中国

                          主持人：Gelun教授，北京建筑大学建工建筑设计研究院

第一部分：        对健康中国2020的挑战与机遇进行介绍并展望

09.15-09.45      中国的健康基础设施：挑战与机遇

                          Gelun教授，北京建筑大学建工建筑设计研究院

09.45-10.30     中国医疗保健基础设施的文化和艺术

                         Roberta Lipson，首席执行官，和睦家医疗  

                         郑榕，总监，一工建筑装饰工程有限公司

10.30-11.00     茶歇

第二部分：       健康本源的全球健康展望，理论与应用

11.00-11.30     健康本源的观点：健康政策与设计

                         Alan Dilani 教授，设计与健康国际学院，瑞典

11.30-12.00    全球健康基础设施创新

                         James Barlow教授，设计与健康国际学院院长，伦敦帝国学院技术与创新
管理主席，英国

12.00-12.30    讨论

12.30-13.30    午餐

第1天日程安排（10月30日周四） 

   主持人：刘泓志， AECOM亚太地区规划设计 | 经济资深副总裁

第三部分：        全球医疗保健基础设施创新

13.30-14.15      设计创新，上海新虹桥国际医学中心

                           许速， 上海市医改办付主任

                           Kevin Kim, GSP 总监

14.15-14.45      中国及亚太市场可消费得起的“智能医院”

                           Stephane Vermuelen, VK 建筑师&工程师，比利时

14.45-15.15       讨论

15.15-15.45       茶歇

第四部分：         艺术、文化与科学的设计

15.45-16.15       中国转化医疗科学

                            Brian Kowalchuk， HDR设计总监, 美国 

16.15-16.45        转化设计：家居，工作和健康

                            James Grose, BVN，澳大利亚

16.45-17.00        讨论

17.00                   全天结束

18.00 - 21.00      晚宴和文艺表演
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ProgrammeProgramme Programme

第2天日程安排（10月31日周五）

 

                           

                           主持人：James Grose, BVN全国区总监, 澳大利亚

第五部分：        健康城市设计

09.00-09.40      健康城市：新加坡滨海湾花园

                           Frankie Lim Lip Chuan, 高级副总裁（建筑）

                           CPG，新加坡

09.40-10.10      改善健康

                          关于身体，情绪，心理和精神舒适的设计

                           Tarek EI-Khatib, Zeidler建筑师事务所，加拿大

10.10-10.30      讨论

10.30-11.00      茶歇

第六部分：        中国设计基础的研究

11.00-11.30      提高中国医疗保健设计质量标准

                           Gelun教授，北京建筑大学建工建筑设计研究院

11.30-12.00      创建南非新型卫生系统

                           Innocent Okpanum博士，南非Ngonyama Okpanum联合公司

12.00-12.30      讨论

12.30-13.30      午餐

第2天日程安排（10月31日周五）

                           

                           主持人：Brian Kowalchuk, HDR设计总监, 美国 

第七部分：         中国积极独立的养老及医院设计

13.30-14.00       中国案例：活跃和独立的老龄生活

                            梁钦东，AECOM中国区规划设计/经济副总裁

14.30-15.00       养老建筑

                            8个通用的设计原理

                            Guela Solow, ARK合伙人，加拿大

15.00-15.30        可调整医疗基础设施

                            David Stavros, B+H 建筑，中国

15.30-16.00       小组讨论

16.00                   会议总结及闭幕

                            Alan Dilani教授，设计与健康国际学院创始人兼首席执行官，瑞典
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Academy Awards 2014Speaker Profiles

Prof Alan Dilani, PhD
International Academy for Design and Health, Sweden
Professor Alan Dilani is the founder and chief executive officer of the International 
Academy for Design and Health. He is co-founder of the journal, World Health Design. 
He is founder and director of international master program on Design and Health. Dr 
Dilani has been engaged worldwide in several universities in the field of design and 
health developing “Psychosocially Supportive Design Program”, both in medical and 
design institutions. He holds a PhD in Health Facility Design from the Royal Institute of 
Technology, Stockholm and a Masters of Architecture in Environmental Design from 
the Polytechnic of Turin, Italy. 

Alan Dilani教授，博士
设计与健康国际研究院，瑞典
Alan Dilani 教授是设计与健康国际研究院的创始人和首席执行官。他是世
界健康设计杂志的联合创刊人，设计与健康国际硕士项目的创始人和总
监。Dilani 博士也一直参与世界各地的几所大学设计领域的工作，并在一些
医疗和设计机构参与健康发展相关的“社会心理支持的设计项目”他拥有斯
德哥尔摩皇家技术学院 健康设施设计的博士学位和意大利都灵理工学院环境
设计建筑系硕士学位。

Prof Gelun
Beijing Architecture University Jiangong Architectural Design and 
Research Institute
Professor Gelun is a public health architect, and an internationally recognized researcher. 
She received her Master of Engineering in the field of medical facility from Katholieke 
University Leuven, Belgium in 2000. She currently serves as professor in Beijing Institute 
of Architecture & Civil Engineering. She established her research center, ‘Medical 
Architecture Research Studio (GMARS)’ in 2003 where she still conducts her research. 

Gelun教授
北京建筑大学建工建筑设计研究院
Gelun 教授是一位公共健康建筑师，一位国际公认的研究员。2000年，她获
得比利时天主教鲁汶大学医疗设施工程硕士学位。目前她担任北京建筑大学
教授。2003年，她建立了-‘医疗建筑研究工作室（GMARS）’作为她的
研究中心继续她的研究。
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Speaker Profiles 

Prof James Barlow
President, International Academy for Design and Health and Chair in Technology 
and Innovation Management, Imperial College london, UK
James Barlow has been Chair in Technology and Innovation Management (Healthcare) at 
Imperial College Business School since January 2003. He received his BA and PhD from 
the London School of Economics and Political Science. From 2006 to 2013 James helped 
establish and was Principal Investigator of HaCIRIC (Health and Care Infrastructure 
Research and Innovation Centre). 

James Barlow教授
设计与健康国际学院院长，英国伦敦帝国学院技术与创新管理主席，英国
自2003年1月起，James Barlow 一直担任帝国理工商学院技术与创新管理（
医疗）主席。 他拥有伦敦政治经济学院学士和博士学位。自2006年到2013
年，James帮助建立了健康和保健基础实施创新研究中心（HaCIRIC）并担
任首席研究员。

Speaker Profiles

Roberta lipson
CEO, United Family Healthcare
Roberta Lipson is CEO of Chindex International and Chairman of the Board of United 
Family Hospitals. She has 30 years of experience in the healthcare industry in China. Since 
she co-founded Chindex in 1981, the company has expanded from its business of capital 
medical equipment distribution to healthcare delivery. She is the creative force behind the 
United Family Healthcare brand, and its hospitals and clinics in Beijing, Shanghai, Tianjin, 
Guangzhou, Qingdao, Wuxi and Ulaanbaatar, the capital city of Mongolia. United Family is 
the first foreign invested and managed private healthcare group in China. 

李碧菁
CEO, 和睦家医疗
李碧菁女士是美中互利公司的总裁兼和睦家医疗董事长。她有着长达30年在
中国医疗健康领域的丰富经验。自李碧菁女士1981年创建美中互利公司起，
该公司的主营业务已经从销售大型医疗设备扩展到医疗卫生服务业。李碧菁
女士是中国第一家外资私立医疗的创始人，和睦家医疗在北京、上海、天
津、广州、青岛、无锡以及蒙古国首都乌兰巴托设有医疗机构网络，并在中
国开创了“和睦家”这一拥有国际医疗服务、管理模式和理念的医疗品牌。

100+ hospital kitchen projects designed

2/F, Block E, 753 Yuyuan Road, Shanghai, 200050, China
上海市长宁区愚园路753号E栋2层

T +86 21 62363871 | F +86 21 62363872 | rnd@ricca.com.cn | www.ricca.com.cn
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Dr Xu Su
Vice Director of Shanghai Municipality Health Reform
Dr Xu Su, is a deputy chief physician and is working now as a deputy inspector at the 
Shanghai Municipal Health Bureau abd vice director at Shanghai Municipal Health 
Reform Leading Group Committee. Dr Xu Su has long been engaged in work such as 
clinical ophthalmology, hospital management and health policy research. His expertise 
lies in health services management and public hospital reform. 

许速博士
上海医改办副主任
许速，博士，副主任医师，现任上海市卫生局副巡视员，上海市医改领导小
组办公室副主任。许速长期从事眼科临床、医院管理和卫生政策研究工作，
特别是在卫生事业管理、公立医院改革等方面具有扎实的理论基础和实践经
验。

liu Hung-Chih
Senior Vice President, Design + Planning, AECOM, Asia Pacific
With more than 25 years of extensive work experience in architecture, urban design 
and planning, Mr Liu has been directing design efforts specialising in high-density 
urban projects across China, Taiwan, South East Asia, India and New Zealand. He has 
implemented a wide range of high profile projects through integrating architecture, 
landscape, environmental and economic planning with an innovative approach. Mr Liu 
received his Bachelor Degree in Architecture from the National Cheng Kung University 
in Taiwan, and a Master’s in Architecture and Urban Design from the Harvard Graduate 
School of Design. 

刘泓志

AECOM规划设计|经济亚太区高级副总裁
刘先生在城市设计与规划领域拥有超过25年的专业经验,  带领AECOM的景
观设计、城市设计、生态及环境规划、经济战略规划及综合性交通规划设计
等专业领域在中国，台湾，东南亚，印度，纽澳的业务发展。刘先生在城市
设计的领域上积累了丰富的经验与独到的见解，尤其专精于处理不同类型与
规模的高密度城市及空间发展项目，并擅长通过整合各专业提出创新的、可
持续性的解决方案。刘先生先后于台湾国立成功大学和哈佛大学设计学院获
得建筑系学士和建筑与城市设计硕士学位。

Speaker Profiles
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Stephane Vermuelen
VK Architects & Engineers, Belgium 
Architect Stéphane Vermeulen, director healthcare of VK, is an experienced hospital 
planner, designer and project manager. Focusing on the quality of VK’s designs 
and steering VK’s innovative and technological capability, he contributes to the 
general strategic approach of the healthcare sector and the actual interpretation and 
conceptualization of projects. Stephane’s extensive knowhow comes from managing 
several hospital projects for many years, both new realisations and renovations, be it 
specific medical-technical services or more general units.

斯特凡•韦尔默朗
VK 建筑师与工程师，比利时 
建筑师斯特凡•韦尔默朗，VK的医疗设计总监，是一位经验丰富的医院规划
师和设计师。专注于VK设计的质量和转向VK的创新和技术能力，他有助于
在医疗保健行业提出总体战略以及对项目的实际进行研究分析和概念化。
有两个原则是必不可少的：一个是在各种“利益相关者”和利益之间保持平
衡而且尊重，另外一个是照顾该项目的接近技术集成方法。斯特凡广泛的专
有技术的知识来自于多年管理多个医院项目的经验，无论是新建还是改造项
目，无论是具体的医疗技术服务，或其它更通用的单位。

Kevin Kim
VP of GSP International Operations, Healthcare Design Principal
Innovative and breath-taking design is a hallmark of Kevin’s work. As a GS&P architect, 
he works to consistently drive design toward the vision established through GS&P’s 
collaboration with our clients. In his more than 30 years of experience, Kevin has worked 
with high profile clients such as Shanghai New Hongqiao International Medical Center, 
Tianjin Cancer Hospital, CHC Cilin Hospital, Columbia Asia Wuxi Hospital, American 
Sino OB/BYN/Pediatrics Hospital, Virginia Hospital Center, Seoul National University 
Hospital and Johns Hopkins Medical Center. 

金凯文
GSP 国际部副总裁，医疗设计总监
创新和令人屏息的设计是凯文作品的一大特点。作为GS&P公司的优秀建筑
师，凯文始终致力于不断改善设计来实现GS&P公司与客户合作的项目愿
景。凯文的设计工作能充分将设施功能与设计概念融合为符合当地文化背景
的优秀作品，使项目取得巨大成功。 在他超过30年的工作经历中，凯文已
为诸多著名的医疗机构及医学园区提供设计服务。他的客户包括：上海新虹
桥国际医学中心、天津肿瘤医院、CHC慈林医院、哥伦比亚无锡国际医院、
美华妇婴医院、美国弗吉尼亚医院中心、韩国首尔国立大学医院，和美国约
翰•霍普金斯大学医学中心等。

Speaker Profiles
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James Grose
BVN Donovan Hill, Australia
Working across a full range of project types, James Grose has consolidated a position of 
accomplishment in the architectural profession through design innovation, built works, 
awards, professional leadership and publications. Starting at the end of the 1980s with 
his own practice, Grose Bradley Architecture, before becoming a principal of BVN 
Architecture through a merger in 1998, James was appointed BVN’s national director in 
2006.

James Grose (CHINESE)
BVN ，澳大利亚
James Grose参与过各类大小项目，通过设计创新他在建筑领域硕果累累，
设计了众多作品、获得了众多奖项，拥有很强的专业领导力，并有许多出版
物。James于上世纪80年代独自创立了Grose Bradley建筑公司，1998年该
公司被并购后James担任了BVN的主管，随后在2006年被任命为BVN全国区
总监。

Brian Kowalchuk
Director of Design, HDR, USA
Brian is HDR’s global director of design. As director of design, Brian’s primary focus is 
to work with regional design directors and local design principals to ensure that every 
project the firm designs, from every office, adheres to HDR’s design philosophy and 
global design standards. For more than 30 years, Brian has specialised in turning clients’ 
visions into exceptional architecture, collaborating with leaders of global healthcare and 
science and technology organisations.

Brian Kowalchuk (CHINESE)
HDR 设计总监, 美国
Brian先生是HDR的全球设计总监，领导整个建筑公司的设计工作。作为设
计总监，Brian先生的工作重心是与各区域设计总监以及各分公司的首席设计
师合作，确保每个分公司设计出来的每个项目都符合HDR的设计思想与全球
设计标准。 在过去三十多年里，Brian先生专攻如何把客户的愿景转化成现
实的建筑设计。他与全球医疗保健与科学技术组织领导们的合作，协助他们
确立目标，然后通过设计把这些目标转化成现实。
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Frankie lim lip Chuan
Senior Vice President (Architecture), CPG Consultants, Singapore
Frankie Lim Lip Chuan, currently heads CPG Healthcare, a multi disciplinary division 
in CPG Consultants, which specialises in designing creative, innovative and sustainable 
healthcare architecture. A practicing architect with 20 years experience, his most notable 
healthcare projects in Singapore include the Khoo Teck Puat Hospital (2006 to 2010), 
SGH Academia (2007 to 2013), Ng Teng Fong General & Jurong Community Hospital 
(2009 to present) and National Centre for Infectious Diseases (2011 to present). He has 
also overseen the design and completion of hospital projects in Binh Duong Province 
(Vietnam), Kunming and Shanghai (China), and Kuala Lumpur (Malaysia). 

林立川
高级副总裁（建筑），CPG咨询公司，新加坡
林立川目前是新加坡CPG高级副总裁，其领导的CPG的医疗保健署是一个
专攻设计创新和可持续发展医疗建筑的多学科划分部门。他拥有实践经验20
年，新加坡有其最著名的几个医疗项目，包括邱德拔医院 （2006-2010）
，新加坡中央医院新保学术苑（2007-2013），黄廷芳综合医院&裕廊社复
健医院（2009至今）和国家传染病中心（2011至今）。他还监管越南平阳
省，中国上海，昆明以及马来西亚吉隆坡的医院设计和施工。
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Zheng Rong
Robarts Interiors and Architecture
Zheng Rong is the associate director of Robarts’ healthcare and education design 
department. She is a trained architect and project manager, has over 15 years’ experience 
in local projects and 10 years’ experience in healthcare projects in China. In 2010, she 
established Robarts’ healthcare and education design department. In 2012, their design 
for the United Family Hospital New Hope center won LEED certification, which is the 
first LEED certified healthcare project in China. 

郑榕
北京一工建筑装饰工程有限公司
郑榕于2014年初加入一工公司，目前担任医疗教育项目总监。她是建筑师及
项目经理背景，在中国有着15年以上的本地项目经验以及10年的医疗项目经
验。2010年，她创建了一工公司的医疗与教育设计部门。2012年，该团队
设计的和睦家启望肿瘤中心项目获得美国LEED绿色环保先锋认证， 这是国
内首家医疗机构获得此项认证。
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Tarek El-Khatib
Zeidler Partnership Architects, Canada
Tarek El-Khatib is an architect and artist who received a degree in architecture from 
the University of Toronto in 1982. His mentor, Eberhard Zeidler, had a large influence 
on Tarek’s early work; in 1998 he became a partner, and in the last 20 years he has built 
the firm’s international reputation and emerged as one of Canada’s leading architects. 
A senior partner of Zeidler Partnership Architects since 2002, Tarek is a fellow of the 
Royal Architectural Institute of Canada, and has directed complex design programs for 
healthcare, academic institutions and performing arts facilities. 

Tarek El-Khatib (CHINESE)
Zeidler建筑师事务所高级合伙人，加拿大
Tarek El-Khatib是一位建筑师和艺术家。1982年获得多伦多大学颁发的建筑
学学位。在其工作早期，受到他的导师Eberhard Zeidler很大影响。于1998
年，成为其合伙人并在过去的20年里，他带领公司赢得国际声誉，并成为加
拿大一流的建筑师。2002年，成为Zeidler建筑师事务所高级合伙人。Tarek
是加拿大皇家建筑师学会会员，并参与指导了复杂的医疗设计项目，学术机
构和艺术表演设施。

Dr Innocent Okpanum
Ngonyama Okpanum Associates, South Africa
Dr Innocent Okpanum is an architect, researcher, urban designer, healthcare design 
specialist and the managing director and owner of the architectural firm, Ngonyama 
Okpanum & Associates; which has offices in eight cities in South Africa and in Abuja, 
Nigeria. He studied in Genoa, Italy where he obtained a doctorate degree in architecture. 
He also holds a PhD in architecture from the University of Newcastle in the United 
Kingdom. Innocent has undertaken numerous studies in healthcare design with an 
emphasis on hospital emergency departments and the development of design guidelines.

Innocent Okpanum博士
南非Ngonyama Okpanum联合公司
Innocent Okpanum博士是一名建筑师，研究员，城市设计师，医疗设计专
家
Ngonyama Okpanum 联合建筑公司创始人和总经理。在南非和阿布贾的八
个城市设有办公室。他求学于意大利的热那亚，获得建筑学博士学位。英国
纽卡素大学建筑学博士学位。Innocent Okpanum博士在医疗设计方面进行
了大量的研究，并重点研究医院急诊部和设计发展准则。
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Qindong liang
Vice President, Design + Planning | Economics, AECOM, China
Mr Liang Qindong has over 25 years of experience in a wide variety of project types and 
scale, and in all phases of project design and management in architecture and landscape 
architecture. Having worked in China and the United States, He is the regional managing 
director for AECOM’s design and planning business in China. 

梁钦东
AECOM 规划+设计 | 经济副总裁, 中国区董事总经理
梁钦东先生具有二十五年的专业设计经验，工作范围涵盖建筑设计和景观设
计的各个阶段。曾在中国和美国工作的经验，现在任职于AECOM,是规划设
计中国区总经理。

Guela Solow
Partner, ARK, Canada
Guela Solow-Ruda is the partner-in-charge of ARK’s award-winning portfolio of 
health and long-term care projects. The firm’s work is based on a holistic approach to 
healthcare design which integrates nature, wellness, and the city. She has led ARK’s 
research and design of several facilities that integrate healthcare into community-based 
environments. 

古拉•索罗-卢达
合伙人， ARK ，加拿大
古拉•索罗-卢达是ARK公司获健康与长期护理综合设计获奖项目的负责人。
公司基于将自然、健康和城市融为一体的综合设计思路。她领导了几项ARK
领先工程的设计和研究，这些项目将健康护理与社区环境充分结合。 古拉25
年的实际经验获得许多赞誉。
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Reporting globally on developments in healthcare’s built environment,  WORLD HEALTH DESIGN is the only 
journal to bridge the gap between research and practice. Uniting opinion in architecture, design and clinical  
disciplines, each quarterly issue provides essential knowledge and insight for: 

• Leading architects and designers

•	 National	and	local	government	officials
• Health planners and capital project consultants

• Public and private healthcare providers

• Senior estates and facilities managers

• Building construction and healthcare industries

• Universities and academic researchers 

Architecture | culture | techNOlOGY

www.worldhealthdesign.com

“The one magazine that I 
can’t wait to get as soon 
as it is available!”                            
Kurt Wege, Associate,
Stantec Architecture, 
Canada

Save£40 off the cover 
price when you subscribe

Published quarterly by

The International Academy 

for Design & Health

Four times a year, there’s nothing like WORLD 
HEALTH DESIGN with...

•		The	latest	scientific	research

•	 Incisive comment and analysis

•	 Thought leadership interviews

•	 Architectural project reviews

•	 International market reports

•  Global technology updates

•  Arts and culture reviews

Subscribe online at

www.worldhealthdesign.com 

or call:  +44 (0) 1277 634176

SUBSCRIBE TODAY and 
SAVE £40  

off the cover price

Subscription rates  
Cover price - £30   |    Annual Individual - £80   |    Annual Team (5 copies) - £260 
Two Years Individual - £130;   |   Two Years Team (5 copies) - £435

David Stavros
B+H Architects
David Stavros joined B+H in 1999. He was appointed as a partner in 2005 and as 
executive vice-president, Asia in 2010. David has been based in Shanghai as a senior 
design principal since 2010. He has expertise in conceptual design and design 
development for both large- and small-scale institutional, educational, commercial and 
residential projects. 

施岱珞
B+H 建筑公司
施岱珞先生于1999年加入B+H。2005年，他荣升为公司合伙人，并于2010
年出任亚洲执行副总裁。自2010年常驻上海出任资深设计总监。施岱珞先生
擅长规模各异的学院机构、商业和住宅项目的方案设计及扩初设计。
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AUSTRALIAN
2000–2015

HEALTHCARE DESIGN

A CRITICAL REVIEW OF THE DESIGN 
AND BUILD OF HEALTHCARE 
INFRASTRUCTURE IN AUSTRALIA

Australian Healthcare Design 2000–2015 is a 
review of past, current and future projects and 
trends in healthcare design in Australia. It is a 
unique reference publication for researchers and 
practitioners	working	in	the	field	of	healthcare	
design, both within the region and internationally. 
Fronted by a collection of essays from prominent 
Australian academics and practitioners, it also 
contains a comprehensive catalogue of projects 
delivered during the most remarkable period of 
capital investment in health infrastructure ever seen 
in the region. 

Published by the International Academy 

for Design & Health Edited by Kate 

Copeland with Marc Sansom, Kathleen 

Armstrong and Emily Brooks

GET YOUR COPY NOW!
www.designandhealth.com

Partners

Spire Coris
Spire Coris is a professional producer of top-level business events, outstanding organiser 
of activities, and the provider of 3rd party tailor-made events, corporate in-house 
training, industry market researching and consulting/media networking.

史派柯商务咨询
史派柯商务咨询是一家专业的顶级商务活动生产者，杰出的活动组织者，第三方活动量

身定制供应者，可提供企业内部培训，行业市场研究以及咨询/网络媒体服务。

World Health Design
World Health Design is the first international journal dedicated to connecting researchers 
and practitioners in interdisciplinary fields who share a common goal to improve global 
human health, wellbeing & quality of life through better design, technology & architecture. 
World Health Design is published in print and online four times a year by the International 
Academy for Design & Health. 

世界健康设计
世界健康设计是第一本致力于将相关研究人员和从业人员连接起来的国际杂志

将交叉学科领域的从业人员聚合在一起 为着共同的目标，通过更好的设计，技术和建

筑来改善人类的健康，幸福指数和生活质量。世界健康设计杂志是由设计与健康国际研

究院出版发行，一年四期，提供印刷和在线两种版本。

Contact: Jack Zhang

Contact: 
Marc Sansom  
Tel: +44 (0)1277 634176
www.worldhealthdesign.
com

Architecture | culture | techNOlOGY
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BVN
With over 80 years experience, BVN Donovan Hill is widely acknowledged for creative, 
award-winning design and sound professional expertise. Included in its portfolio are 
buildings of all types from workplace, defence and airports through to major hospital 
projects. These include St Vincents in Sydney, the Mater in Brisbane, Robina on the 
Sunshine Coast and Sydney’s Royal North Shore Hospital which is the biggest public 
health project undertaken in NSW history. BVN has won many prestigious architecture 
awards such as the 2010 World Architecture Festival award for the world’s best Health 
Building, which was awarded to the Brain and Mind Research Institute (BMRI) in 
Sydney.

BVN
凭借80多年经验，BVN因其创新、屡获大奖的设计作品以及创意健康中心规划的能力在

业内享誉盛名。其作品涵盖各类建筑，从大型医院项目到工作场所、国防和机场建设。

医院项目包括：新南威尔士州历史上最大的公立医院建设项目——悉尼皇家北岸医院、

悉尼的St Vincents医院、布里斯班的Mater医院和昆士兰州阳光海岸的Robina医院。在

过去的十年里，BVN的建筑已被授予了200多个奖项，包括世界建筑节（WAF）奖颁发

给悉尼大脑和思维研究所（BMRI）的全球最佳医疗大楼奖等众多知名建筑奖项。

Contact: James Grose
www.bvn.com.au

Diamond
Sponsor

B+H Architects
B+H is a global, award-winning, full service design firm recognised for excellence in 
sustainable design, technical expertise and the delivery of complex, large-scale projects.  
A 60-year legacy of design innovation and problem solving has endowed us with a depth 
of knowledge, skill and agility that benefits each client we serve, wherever they are in 
the world. B+H opened its office in Shanghai in 1992, becoming one of the first foreign 
architecture firms to establish a presence in China. Over the last 20 years, we have 
become widely known as a pioneering firm in the country, having played a significant 
role in developing and establishing standards, processes and techniques that are still 
being used and evolving today. 

B+H Architects 
B+H是全球知名建筑设计公司之一，其设计作品屡获殊荣。我们致力于为全球大型、

综合项目提供包括可持续发展设计、工程技术指导分析与施工管理在内的全方位、高质

量的设计服务。作为拥有60余年创新设计经验的建筑师事务所，我们擅长解决各类设

计难题，致力于为全球客户打造优质项目。B+H于1992年在上海设立办事处，是首批

进驻中国设立办事机构的外资建筑设计公司之一。在展图中国的20余年里，作为一家

领先的建筑设计公司，B+H在发展和完善施工标准、流程以及技术方面，都起到了至

关重要的作用。 

www.bharchitects.com

Ruby
Sponsor

Sponsors Sponsors

Aecom
AECOM is a global provider of professional technical and management support 
services to a broad range of markets, including transportation, facilities, environmental, 
energy, water and government. With approximately 45,000 employees around the 
world, AECOM is a leader in all of the key markets that it serves. AECOM provides 
a blend of global reach, local knowledge, innovation and technical excellence in 
delivering solutions that create, enhance and sustain the world’s built, natural, and 
social environments. A Fortune 500 company, AECOM serves clients in more than 140 
countries.

AECOM
AECOM是提供专业技术和管理服务的全球咨询集团，业务涵盖交通运输、基础设施、

环境、能源、水务和政府服务等领域，通过全球约45,000名员工的共同努力，已成为各

专业领域的业界翘楚。AECOM统括全球视野、本土认知、技术创新与专业知识，持之

以恒地构筑、改善并维护世界各地的建筑设施、自然环境和社会环境的可持续发展。作

为《财富》500强公司之一，AECOM的业务遍及全球150多个国家。

ARK
The ARK studio is sister firm to Petroff Partnership Architects, sharing resources of over 
150 design professionals while dedicating a close knit team of young Canadian designers 
to explore and challenge the boundaries of architecture. Beyond traditional disciplines 
of architecture, urban and interior design, the ARK team has expanded the limits of 
design to integrate a wide range of related services including branding, wayfinding and 
graphic design. Licensed to practice across Canada, with LEED certification, the ARK 
team has demonstrated design leadership in healthcare, sustainable design and universal 
accessibility. Building consensus amongst complex stakeholder groups, engaging 
patients, healthcare professionals, community and municipal/regional authorities are 
notable fields of excellence. 

ARK
ARK工作室是Petroff建筑师事务所的姊妹公司，共享150多位设计专业人士。是一个由

加拿大年轻设计人员组成的紧密团结的团队，不断探索和挑战建筑设计的困难。突破

传统的束缚：总体设计、建筑风格、城市和室内设计，ARK团队突破了设计的极限，将

许多不同的相关服务综合在一起，包括品牌化、指示牌和图形设计。公司拥有LEED证

书，可以在加拿大任何地方设计，这证明了ARK队伍在医疗设计，可持续设计，通用性

设计方面的领先水平。设计工作在业界的优秀获得复杂的利益攸关方、病患、医疗专业

人士，社区，以及市/区主管机构的一致认可。

Contact: John Hicks
www.aecom.com

Contact: Guela 
Solow-Ruda
www.arkinc.ca

Diamond
Sponsor

Emerald
Sponsor
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Robarts
Robarts Interiors and Architecture is an interior design and architecture firm with offices 
in Beijing, Shanghai and Hong Kong. Established in 1996, the company is built around 
a credentialed and diverse group of over 90 professionals, including interior designers, 
architects, project managers, engineers and material experts. Our completed projects in 
China include: corporate interiors, architecture, education and healthcare projects. No 
matter the scale or scope of the project, we are inspired by the opportunity to create 
meaningful projects where design integrity is supported by quality construction. 

Robarts
一工公司创建于1996年，在北京、上海和香港都设有办公室。成立十多年来，一工拥

有着一支优秀的多元化团队，设计师、建筑师、项目经理、工程师和材料专家。这支90

多名成员组成的一工团队已经在中国完成了400多项工程，主要包括办公室室内设计、

建筑、教育和医疗机构等。无论项目的规模如何，我们都会一如既往地珍惜每一次机

会，创造出设计精美、施工考究、内涵丰富的作品。

VK
Each hospital is a unique ultra-functional entity, where acute care and architecture meet to 
promote health and wellbeing. With over 60 years of experience and a proven track record 
as a hospital designer, VK Architects & Engineers combines all A&E disciplines (master 
planning, programming, architecture, structural engineering, building services, interior 
architecture, landscaping) with the knowhow, experience and approach of each hospital 
board of management. Our integrated design results in an attractive, safe and efficient 
building, promoting the role that architects and engineers play in optimising their hospital 
plan.

VK 
当医疗保健成为生活必要的需求而建筑行业在医疗方面发挥很大的作用并提高生活质

量，每个医院都变成一个独特的超功能实体。拥有超过60年在保健领域方面的经验和良

好的记录，VK 建筑师与工程师将结合所有学科（总体规划，运行，建筑，结构工程，

建筑服务，建筑室内，园林绿化）的技术知识，经验和医院管理方法。我们集成设计的

结果并有吸引力，安全性以及高效性能的建筑，提高了建筑师和工程师的作用。

Contact: Jacqueline Zhang
www.robartsinteriors.com

Contact: Serge Cappon
www.vkgroup.be

ARCHITECTS
& ENGINEERS
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Gresham Smith and Partners
With more than 47 years of experience in healthcare design and consulting, Gresham, 
Smith and Partners has the foundation and expertise needed to develop evidence-based 
innovative solutions. GS&P’s team of healthcare planners, architects, interior designers and 
engineers has led projects for top providers in the United States and around the world, 
including South America, Asia, Eastern Europe, the Caribbean, the Middle East and Africa. 
The firm’s unique multidisciplinary LEAN process approach provides the engagement 
necessary to succeed at every level. 

Gresham Smith and Partners
Gresham Smith and Partners (GS&P) 提供医疗设计和咨询工作长达47年之久，我们的

专业团队是循证设计和创新医疗解决方案所需的坚强基石。 在美国、南美、亚洲、东

欧、中东和非洲等地区，我们的医疗规划师、建筑师、室内设计师和工程师团队为世界

各地的顶尖业主提供专业服务。我们独特的跨专业精益医疗理念的流程方法渗透设计的

全过程，在项目的每个层面取得成功。

Contact: Kevin Kim
www.greshamsmith.
com

HDR
HDR is an employee-owned architectural, engineering and consulting firm recognised 
for providing elegant design solutions for technically complex projects. The firm provides 
complete design services from more than 180 offices around the globe. For over 50 years, 
HDR has delivered award-winning integrated healthcare planning and design for some 
of the world’s foremost medical centers and health systems. The firm’s success for clients 
such as the Johns Hopkins School of Medicine, the Mayo Clinic and the Cleveland Clinic, 
has been informed by a single core philosophy: to embrace the kind of forward-thinking 
leadership and expertise necessary to deliver facilities that are innovative, flexible, efficient 
and that support a healing, sensitive environment for patients, their families and the 
healthcare staff. 

HDR
HDR是一个用设计与研究带动日常运作的公司，我们的设计师运用设计思维再现空间，

环境，规划，运作与功能。公司把在医疗保健设计方面的丰富知识和自身对环境塑造

行为和治疗成效的理解合二为一，为客户打造尊重人性因素的解决方案 --- “以人为

本”的设计，解决真正的问题，改善生活，促进身心健康，疾病治愈和伤口愈合。 作

为一家世界知名的医疗保健设计公司，我们已经连续四年被建筑设计杂志评为“世界

建筑100强”，且连续11年被现代医疗保健杂志评为全美第一的医疗保健设计公司。公

司共有员工8500多名，200个办事处，我们的多专业团队是业界潮流的先锋，从全盘出

发，考虑解决问题。我们曾成功地与约翰霍普金斯医学院，梅奥诊所，及克里夫兰诊所

等知名医疗机构合作。每时每刻，推开未知的大门，奋力迈向更美好的明天。

Contact: Ron Hicks 
www.hdrricedaubney.
com
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Zeidler
Zeidler Partnership Architects is a leading Canadian architectural firm which brings 
decades of innovative design experience for healthcare, education and research facilities. 
The firm works closely with healthcare providers in Canada and abroad to design 
sustainable, patient-centred environments that support health and recovery. Zeidler 
Partnership Architects seeks to deliver quality spaces and better value that responds to 
changing healthcare requirements. Our work is rooted in social context and discovery.

ARCHITECTURE: INNOVATIV
ARCHITECTURE: INNOVATIV is an integrated design firm that values design 
excellence, sensibility, and sustainability in the built environment. We are specialiasing 
in architectural, interior, acoustic, Low voltage system, such as information technology, 
audio visual system, security, building automation, IPTV, and guest room control.

RICCA Design Studios
Celebrating over 40 years in the industry, Ricca Design Studios has been one of a leading 
and distinctive culinary design firms featuring 9 design studios in America and Asia, 
and providing exceptional insights into the foodservice needs in the healthcare market. 
We have provided services for over 100 healthcare facilities, including general hospitals, 
nursing homes, rehabilitation centers, senior centers and veteran’s hospitals.

RICCA 设计工作室
立卡纽马克设计公司是独具特色的世界顶尖厨房设计公司之一，从事餐饮设计咨询服务

超过40年，对医疗市场的餐饮服务需求有着深刻洞察，在美国和亚洲共有9个工作室。

立卡纽马克不仅提供优质的设计服务，而且我们经验丰富，具备为客户提供设计前期方

案与后勤规划服务的资质。我司服务过的医疗机构数量超过百余家，包括综合性医院，

疗养院，康复中心，养老院，退伍军人医疗中心等。目前正在进行中的项目包括美国阿

卜杜拉国王癌症和肝脏疾病中心、班纳医疗中心以及贝勒医学院。

建筑: INNOVATIV
ARCHITECTURE:INNOVATIV 是一家综合性的设计公司，注重建筑环境中设计的卓越

性、感性和稳定性。 我们主要从事建筑、室内、规划、信息技术（通讯网络）和音频

视频系统、安防系统、楼宇自控系统、有线 电视、客房控制等弱电系统及声学噪音控

制等设计顾问服务

Zeidler
Zeidler建筑师事务所是一家首屈一指的加拿大建筑公司，在医疗保健、教育和研究设施

领域有着数十年的创新设计经验。我们与加拿大和世界各地的医疗保健供应商们保持着

密切的合作关系，以设计出以病人为中心的、可持续发展的医疗环境，从而有助于保健

与康复，适应日新月异的医疗需求，并更好地为社区提供高质量的护理。

www.zeidler.com
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Contact: Li Bin
arch-innovativ.com

Contact: Victoria Ju
www.ricca.com




